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Szanowny Panie Marszałku! W nawiązaniu do pisma z dnia 18 kwietnia 2011 r. 

(sygn. SPS-024-9571/11) dotyczącego zapytania poseł na Sejm RP pani Jolanty 

Szczypińskiej w sprawie ujawnienia opinii publicznej pełnej treści zapisów z 

rejestratora głosów rządowego samolotu TU-154M, odcyfrowanych przez polskich 

specjalistów Instytutu Ekspertyz Sądowych, z upoważnienia prezesa Rady Ministrów 

uprzejmie przedstawiam następujące informacje. 

Na wstępie wskazać należy, iż badanie przyczyn i okoliczności katastrofy 

lotniczej samolotu TU-154M w dniu 10 kwietnia 2010 r. pod Smoleńskiem jest 

przedmiotem prac Komisji Badania Wypadków Lotniczych Lotnictwa Państwowego. 

Wszystkie istotne kwestie mające związek z okolicznościami katastrofy zostaną 

umieszczone w raporcie końcowym komisji, który będzie zawierał również analizy i 

wypracowane w toku prac badawczych zalecenia profilaktyczne. Zakres informacji, 

które będą podlegały upublicznieniu, zostanie zgodnie z przepisami prawa określony 

przez prezesa Rady Ministrów po przedstawieniu protokołu z zakończonych badań. 

Śledztwa w sprawie katastrofy smoleńskiej prowadzą natomiast organy 

prokuratury wojskowej oraz prokuratury cywilnej. Wyniki prowadzonych śledztw 

zostaną udostępnione w najszerszym możliwym zakresie decyzją uprawnionych 

organów. 

Należy przy tym podkreślić, iż prezes Rady Ministrów nie uczestniczy w pracach 

wskazanych instytucji, jednak w zakresie swoich kompetencji udziela wsparcia 

organom władzy publicznej powołanym do wyjaśnienia przyczyn katastrofy 

smoleńskiej. 

Z wyrazami szacunku 


